

17:12 - Štěpán zahajuje schůzi.

Účast:

- Štěpán Pechman
- Barbora Karlíková
- Stanislav Lepič
- Albert Havlíček
- Matyáš Rak
- Matěj Široký (online)
- Andrea Jeřábková
- Jan Pokorný
- Petr Vilímek (Willow)
- Vojta Stehlík (online)
- Martin Uždil (online)

## 1. Schválení programu schůze

Štěpán předává informace o tom, jak se mají číslovat usnesení.

### Usnesení 01-01

Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení programu schůze (typ: hlasování, čas: 5 minut)
2. Volba na posty Předsedy a Místopředsedy klubu FIT++ (typ: hlasování, čas: 15 minut)
3. Schválení zápisu ze schůze 7.12.2023 (typ: hlasování, čas: 5 minut)
4. Schválení zápisu ze schůze 12.12.2023 (typ: hlasování, čas: 5 minut)
5. Rozdělení rolí mezi členy Představenstva (typ: diskuze, čas: 10 minut)
6. Zhodnocení proběhlých změn v klubu (typ: diskuze, čas: 20 minut)
7. Stav nových stanov (typ: diskuze, čas: 10 minut)
8. Diskuze o proběhlých akcích (typ: diskuze, čas: 5 minut)
9. Diskuze o plánovaných akcích (typ: diskuze, čas: 15 minut)
10. Diskuze o jmenování delegáta za FIT++ v parlamentu SU (typ: diskuze, čas: 10 minut)
11. Různé

5-0-0 - Usnesení přijato

## 2. Volba na posty Předsedy a Místopředsedy klubu FIT++

Bert nominuje Standu. Standa přijímá a nominuje Báru, která přijímá za podmínky, že představenstvo je ochotno se scházet v intervalech +- 14 dní.

# Zápis ze schůze Představenstva FIT++

Dne 5. 2. 2024 v Praze



Aby byly představenstva kratší a bylo to rychlejší. A řešily se věci rychleji.

*Přišel Petr Vilímek.*

Stepech: Mají to být oficiální schůze nebo nějaký neformální kafe/piva?

Maty: Neoficiálně to nějak fungovalo do teď.

Standa: Nevím jestli je dostatečná agenda na to, se patlat s administrativou okolo oficiálních schůzí.

Bára: Nechci, aby se řešilo všechno jenom na discordu, protože mi nepřijde, že by se tam řešili věci nějak efektivně. Ze zkušeností ze Švédska, kde to tak funguje, tak to slouží jako synchronizování s tím, co se děje.

Můžeme se scházet pravidelně třeba ob týden na pivě a někdy z toho udělat oficiální představenstvo, když bude potřeba.

Standa: Jsem pro to aspoň vyzkoušet. A někdy to přelít do něčeho jako náborového piva.

Maty: Otázka je jestli najdeme čas, kdy budou moct všichni členové představenstva pravidelně.

Můžeme je dělat v ISC Hubu na Masaryčce.

## **Usnesení 01-02**

Představenstvo FIT++ vyvine nejlepší snahy scházet se pravidelně po 14 dnech.

**5-0-0 Usnesení přijato**

Standa po diskusi odmítá nominaci na předsedu.

## **Usnesení 01-03**

Představenstvo FIT++ volí Barboru Karlíkovou jako Předsedkyni klubu FIT++.

**4-0-1 Usnesení přijato**

Bára nominuje Standu na místopředsedu.

Standa: Přijímám, chacha.

## **Usnesení 01-04**

Představenstvo FIT++ schvaluje návrh Předsedy na jmenování Stanislava Lepiče

Místopředsedou klubu FIT++.

**4-0-1 Usnesení přijato**

Štěpán předává vedení schůze Báře.

## 3. Schválení zápisu schůze z 7. 12. 2023

### Usnesení 01-05

Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva ze 7. 12. 2023 v podobě zaslané členům Představenstva v 17:49.

**5-0-0 Usnesení přijato**

## 4. Schválení zápisu schůze z 12. 12. 2023

### Usnesení 01-06

Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva z 12. 12. 2023 v podobě zaslané členům Představenstva v 17:51.

**5-0-0 Usnesení přijato**

## 5. Rozdělení rolí mezi členy Představenstva

Bára spouští diskuzi k existujícím rolím, které jsou podle ní nepřehledné. Přidala by navíc roli technika, který by spravoval databázi a Discord, popřípadě web a technikálie okolo. Kvůli komplikacím představeným dalšími členy Představenstva se toto téma odloží na budoucí schůzi.

Standa představuje vizi pro web FIT++, upozorňuje že na drive už existuje UI návrh vytvořený v minulých Představenstvech. Štěpán také zmínil, že existuje hotová bakalářská práce s implementovaným systémem na míru FIT++, ale nikdo už neví jak se to ovládá a budoucí vývoj je nejistý. Standa upozorňuje že stačí statický web, který bude generovaný tak jako teď.

Standa dál představuje komplikace s nasazením vlastní stránky. Bára zmiňuje, že by se mohl najít vývojář na nějaké klubové akci mezi aktivními členy. Bert má za úkol vymyslet koncept, kterým se to povede dál, prioritně vymyslet umístování eventů a medailonků na existující web, potenciálně ve spolupráci s Tondou Křížem.

Bára ukončuje diskuzi k webu a vrací se k rolím v Představenstvu. Standa se nabízí jako pokladník. Rakmaty obdobně jako projekták. Anžu si na sebe vzala roli HR. Willow se nabízí, že by mohl dělat PR, Bára se nabízí, že by mu s tím pomohla. Probíhala dále diskuze o Twitteru. Standa je proti rušení, ale ostatní se netváří moc kladně na cross-posting příspěvků tam. Matěj se nabízí že může Twitter spravovat, ale Standa odmítá další štěpení a nechává to v režii PR. Štěpán upozorňuje na nutnost odběru mailing listů SU.

Rozdělené role:

- Předseda: Bára
- Místopředseda: Standa
- Paní účetní: Standa

- Projekták: Rakmaty a Matěj
- HR: Anžu
- PR: Primárně Willow, s pomocí Bány
- Delegát: Matěj, diskuze todo

## 6. Zhodnocení proběhlých změn v klubu

Standa otevírá bod s návrhem na zhodnocení povedených a nepovedených věcí za minulý rok. Štěpán zmiňuje že se musí dodělat Stanovy a že atmosféra v Představenstvu nebyla ideální, ať se malý věci nehrojí do budoucna tak moc. Bára komentuje, že první polovina roku probíhala klidněji s málo změnami. Standa dále připomíná dotažení drive - zmigrovat by se měly i složky a soubory, které už se nepoužijí, ale aby byly na jednom místě. Rakmaty navrhuje, že výroční zprávy by měly být umístovány na web, na letošní výroční práci pracují Štěpán a Standa.

Standa pokračuje o fotkách, které se musí přesunout na jedno místo. Rakmaty otevřel diskuzi k zprávám o projektech, Štěpán ale zmínil, že u akcí jsou feedbacky často dostačující.

Štěpán dále zmínil nefungující grafiku, momentální přístup je nedostatečný, grafika se řeší pozdě a nikdo za ní nenes zodpovědnost. Diskuze pokračuje jaké roli přidělíme zodpovědnost za grafiku. Standa navrhuje, aby ta zodpovědnost byla na projektákovi, ostatní souhlasí.

Standa navrhuje vytvoření kanálu na focení, s podobným smyslem jako kanál grafiků, na hledání lidí na akce, kteří jsou ochotni fotit. Bára zmiňuje, že uzavřením kanálu se silně omezí jeho dosah.

Standa otevírá téma okolo How-to FIT++, je nutné dodělat kalendáře a postup organizace akcí, zmínil také GDPR, Štěpán ale oponoval, že FIT samotný neví jak to řešit a prozatím stačí cedulka s informováním o focení.

Štěpán chválí, že fungovala pipeline na děláni eventů, objevovaly se v kalendáři a Discord eventech, včetně velkého Discordu, Standa oponuje, že by se mohla zlepšit komunikace mezi členy Představenstva. Albert dodává, že by se členové Představenstva měli soustředit i na předávací proces mezi Představenstvy, aby to nedopadlo jako 2022->2023.

Snapshot tabule:

| Co nefungovalo  | Co fungovalo  | Co dotáhnout  |
|---|---|---|
| <ul style="list-style-type: none"><li>- Atmosféra v představenstvu</li><li>- Rozdělení rolí pozdě</li><li>- Pomalá komunikace v představenstvu</li><li>- Předání od minulého představenstva</li></ul> | <ul style="list-style-type: none"><li>- Feedback z akcí</li><li>- Hello FIT</li><li>- Zavedení rolí</li><li>- Změny ve volebním řádu</li><li>- Termíny akcí v posledním půl roce byly dobře udělané</li><li>- Měli jsme eventy na všechny</li></ul> | <ul style="list-style-type: none"><li>- Stanovy</li><li>- Google Drive</li><li>- Výročky dát veřejně na web</li><li>- Google photos</li><li>- Skupina grafici na dc</li><li>- Dodělat How to FIT++</li><li>- Klubovna??</li></ul> |

|  |  |  |
|--|--|--|
|  | <p>události na discordu a webu</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Diskuze na discordu, udělování práv a vytváření rolí</li><li>- Předání nyní novému představenstvu</li></ul> | <ul style="list-style-type: none"><li>- Dodělat volební řád (chyba s emailem, ze kterého se dá hlasovat)</li></ul> |
|--|--|--|

## 7. Stav nových stanov

Bára otevírá bod a předává slovo Albertovi. Štěpán zmiňuje, že některé změny lze implementovat až po schválení nových stanov SU. Albert připomíná, že změn je tam hodně a přibývají další, i které se nás netýkají. Standa se ptá, zda se naše stanovy mohou otevřít na nadcházející schůzce legislativky, Albert říká, že pouze pokud by se změny ve stanovách SU a naše změny na extra schůzce.

Bára se doptává na podrobnosti o rozdílu mezi funkčním a řádným obdobím, které Štěpán objasňuje.

*Vojta a Petr odchází*

Štěpán otvírá diskuzi o nebezpečnosti čestného členství, Standa upozorňuje, že lze nahlédnout do ISC stanov na jejich řešení. Bára dává Bertovi úkol to projít do příštího zasedání.

## 8. Diskuze o proběhlých akcích

Bára otevírá téma a předává slovo Matymu k okomentování FIT Vánoc.

Termín se plánoval původně dříve, ale do prostor byl umístěn zaměstnanecký večírek a došlo k odkladu, finálně 21.12. Máme fotky, které se musí někam uložit. Organizátoři byli Rakmaty + Julča. Nepovedla se propagace, kvůli školním povinnostem, ale účast byla stejně značná. Lidi si to užili. Děkan byl pozvaný, ale bohužel se nezúčastnil.

## 9. Diskuze o plánovaných akcích

Bára zahajuje diskusi. Standa vykopává s EY.

Propagace EY je zahájena a existuje přihlašovací formulář, který byl nasdílen mezi členy, dál pokračuje popisováním podrobností o akci. Finální termín akce je v úterý po začátku semestru, aby to nekolidovalo s deskovkami ve čtvrtek. Propagaci na velkém discordu spustí po Představenstvu.

Matěj komentuje deskovky. Místnost je již domluvena, včetně zapůjčení deskovek od STOHu, čeká ještě na potvrzení a detaily s pomocí. Standa se ptá na občerstvení, Matěj zmiňuje že se

ještě neřešilo. Standa varuje, že termín je už dost blízko. Matěj požádal, zda by mu někdo později mohl s plánováním občerstvení pomoci.

Rakmaty pokračuje s FIT Párty, kde se právě spustilo promo. Domluvený je již i lineup, ale hledá ještě moderátora. Termín je 6.3. ve Futuru. Pozvánky vyučujícím se také připravují, upřesňuje, že je nutné zdůraznit, že jde pouze o pozvánky a nikoliv volňásky. Vyučující ale budou mít samozřejmě vstupné zdarma. Termín pro roznos je nejpozději první týden semestru.

## Usnesení 01-07

Představenstvo FIT++ schvaluje návrh ekonomické činnosti na akci FIT Párty 6.3.2024 v podobě zaslané členům Představenstva v 19:51.

### 5-0-0 Usnesení přijato

Rakmaty zmiňuje LAN Párty s termínem ke konci března, ale zatím neexistují žádné podrobnosti. Organizace pravděpodobně v podobě Rakmaty a Soptík. Dále komentuje, že by se mohl uspořádat další FITrip.

Bertík otevírá s orientákem, představuje mapu, která je téměř hotova. Chystají se dále tratě a čeká se na člena organizátorského týmu, aby se potvrdil termín 11.4. Rakmaty říká, že v SU kalendáři už akce existuje.

Standa vykopává téma workshopu, zmiňuje že se na Discordu Petr angažoval k organizaci LaTeX workshopu, ale nejsou zatím žádné detaily.

### *Petr se připojuje vzdáleně*

Standa se ptá na workshop, Petr ho rád uspořádá, pokud mu někdo pomůže. Standa zmiňuje že není s čím, protože je tam minimum práce. Petr trvá na pomoci aspoň po administrativní stránce.

### *Petr se odpojuje*

Bára navrhuje udělat víc studijních večerů, ne nutně plnohodnotných přednášek, ale domluvení prostoru a uspořádání akce ve formátu pomoci novým studentům se studiem na začátku akademického roku. Tím by se nahradila i jednorázová akce instalace Linuxu. Anžu se ptá, jestli není lepší pravidelnost jednou za měsíc, Standa oponuje že to chce pravidelnost hlavně na začátku. Bára sdílí zkušenosti ze Švédska, kde to fungovalo prvních 5 týdnů na srovnání znalostí a vytvoření nějakých i samostatných studijních skupinek mezi prváky. Akce výrazně pomáhá prvákům se na fakultě chytit a najít. Na Hello FIT je možné to rovnou propagovat.

## 10. Diskuze o jmenování delegáta za FIT++ v parlamentu SU

Matěj byl jmenovaný delegátem před novým Představenstvem, souhlasí s navázáním funkce i pod novým Představenstvem. Standa upozorňuje jestli si pohlídal časovou náročnost. Matěj varuje, že tedy záleží na studiu, ale brzy bude vědět. Rakmaty připomíná že delegát může jmenovat zástupce.

## 11. Různé

Albert otevírá diskuzi o své rezignaci. Diskuzi hned ukončil bez diskuze rezignací.

**20:09 Albert Havlíček rezignuje na svůj mandát člena Představenstva. Podle stanov klubu ho nahrazuje Matěj Široký.**

Albert upřesňuje, že to je kvůli navazujícímu mandátu v AS FIT ČVUT, kde bude brzy končit jeden ze studentských senátorů, kterého Albert nahrazuje.

Bára pokračuje diskuzí o dalších termínech Představenstva, navrhuje termín 29.2. Rakmaty upozorňuje, že se bude muset připojit online. Několik členů Představenstva má problém s blízkostí s termínem deskovek. Dochází dál k diskuzi o termínech. Předběžným výsledkem diskuze je termín 29.2.

*Vzdáleně se připojuje Martin Uždil*

Štěpán zmínil nutnost nového Představenstva aktualizovat welcome kanál a spojit se FIT PR ohledně strategie PR a přístupu k FIT kalendáři akcí.

**20:19** - Schůze ukončena